

Referat fra festudvalgets/aktivitetsudvalgets møde d. 18.3.23, afd.21 – firkløveren/greenway

Deltagere: Erik 110,1.4 + Poul-Erik 109, 1.3 + Brian 109, 1.1 + Gina 110, st.1

Afbud: Ingen

Referent: Gina

Hvad er størrelsen på aktivitetsbudgettet?

Der er 12.000 kr til rådighed.

Hvad kan være årsagen til lav deltagelse, ved tidligere arrangementer?

Der er meget snak i begge afdelinger, om at "vi" ikke gidder hinanden

De fleste gider ikke være aktivt deltagende

Der skal være mad og drikke

Det må ikke være for langt væk eller koste noget (brugerbetaling)

Hvordan gør vi det bedre, så flere vil deltage?

Vi kan prøve at få flere til at deltage i aktivitetsudvalget, gerne nogen der virker motiveret. - snak med folk når vi ser dem i nærmiljøet.

Spørge vores medbeboere, om hvad de evt. kunne tænkes at ville deltage i/til.

Foreslag til kommende arrangementer?

Vi blev enige om at prøve en "havefest", fordi der for 3 år siden var ca 20 deltagerer ved et sådanne arrangement. Vi mangler dog en mulighed for ly. - Erik kontakter Bolig Næstved mht. fælleshuset ved afd. 314 eller indkøb af pavillion af god kvalitet. Gina finder priser på salatbar og kød.

Vi talte også om mulig placering for arrangementet.

Hvor lang svarfrist bør der være ved invitation til arrangement?

Vi mener at 3 uger vil være tid nok.

Eventuelt:

Hvis der ikke kommer tilslutninger fra Greenway ved "havefesten", vil det så være en idé at dele resten af aktivitetsbudgettet, så de i Greenway selv kan arrangerer noget.

Tiderne har ændret sig og gamle fracer som "sådan har det altid været" "vi plejer.." er yt. Hvilket vi vil gøre opmærksom på, når vi får en snak med folk i nærmiljøet.

Næste møde:

Der er ikke sat en ny dato